
Fra: Ivar Gausereide <Ivar.Gausereide@powel.no> 

Sendt: 9. desember 2014 12:41 

Til: Benjamin Hicks 

Emne: SV: Svar på førespurnad om gebyr - gbnr 137750 Alver 

 

Takk for raskt svar. 

 

Ut fra det du skriv har kommunen satt en minstesats for behandling av en byggesak. 

Jeg kan ikke forstå at kommunen har så store utgifter med å behandle en slik sak. 

Dette handler vel mer om byråkrati og at en har satt noen faste satser som gir ekstra penger inn i 

kommunekassen.  

 

Hvorfor skal funksjonshemmede betale gebyr for å få satt inn heis når de trenger det for å komme seg 

rundt i huset? 

 

Kostnadene for kommunen er i denne konkrete saken at en har mottatt en søknad og så sendt ut et 

dokument som gir løyve til å sette opp heisen.  

 

Skulle ikke sagt så mye dersom jeg hadde satt inn en heis i huset uten at det var behov for det. 

 

Vi får ingen økonomisk støtte fra Lindås kommune for bygging av nytt hus, men har blitt pålagt en del 

ekstra gebyr i forbidels med bygging som som jeg ikke synes samsvarer med de utgiftene kommunen har. 

 

Eksempelvis et ganske stort gebyr på dispensasjon for utkjørsel, selv om dette ble grundig belyst og 

avklart på forehåndskonferansen. 

 

Vi bygger en omsorgsbolig for sønnen vår der vi tilrettelegger alt både for han og personell (fra 

kommunen), da synes jeg Lindås kommune kunne gitt rabatt eller fritak for en del gebyr. 

 

Ivar Gausereide 

   

 



 

Fra: Benjamin Hicks [Benjamin.Hicks@lindas.kommune.no] 

Sendt: 9. desember 2014 12:13 

To: Ivar Gausereide 

Emne: Svar på førespurnad om gebyr - gbnr 137750 Alver 

Se vedlagte saksdokumenter. 

  


	Fra: Benjamin Hicks [Benjamin.Hicks@lindas.kommune.no] Sendt: 9. desember 2014 12:13 To: Ivar Gausereide Emne: Svar på førespurnad om gebyr - gbnr 137750 Alver

